
 

  

 

 

VERSLAG VERGADERING SCHOOLRAAD :  

Maandag 4 maart 2024 om 20.00u. 

 

Aanwezig: Armand Konings, Nicole Mattheeusen, Sabine Vermeersch, Sanne Peeters, Valerie Thomas, 

Jeroen Tetaert (voorzitter), Koen De Muyter (directeur), Jef Van den Bergh (Schepen van onderwijs), 

Christel Van Ginneken (secretaris) 

Verontschuldigd: Bie Geeraerts 

 

1. Goedkeuring vorig verslag 

Er zijn geen opmerkingen bij het vorig verslag van 6 november 2023. 

 

Voor- en naschoolse opvang: Er bestaat onder de ouders enige commotie rond de kostprijs en de 

kwaliteit van de opvang. De directie deelt mee dat Ferm er alles aan doet om de kwaliteit en 

continuïteit ter verbeteren. Het is heel moeilijk om vast personeel aan te werven. De kostprijs voor de 

ouders bedraagt €1,18 per begonnen half uur. Dit is volgens de directeur een realistische prijs. 

Er wordt ook gepolst naar de speling van het kwartier na schooltijd. Sommige scholen hanteren een  

half uur speling. Zij financieren dit uit eigen middelen. De directie hoopt dat hier naar het komende 

schooljaar toe één lijn in getrokken kan worden.   

 

2. Lestijden 

Kleuterschool: 223 lestijden (12 lestijden meer t.o.v. vorig schooljaar) = het hoogste aantal sinds jaren. 

Lagere school: 297 lestijden (6 lestijden meer t.o.v. vorig schooljaar) = bijna status quo 

 

Historiek aantallen: 

 

KLEUTERSCHOOL 

jaar 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

aantal 157 157 155 149 161 161 135 141 149 161 174 166 175 

LAGERE SCHOOL 

jaar 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

aantal 187 209 234 251 266 277 275 266 252 239 236 235 241 

 

 

Levensbeschouwelijke vakken: Niet confessionele zedenleer zal het komende schooljaar de 

meerderheidscursus zijn. We zullen 14/24 uren NCZ kunnen inrichten i.p.v. 12/24. Hierdoor zijn wij in de 

mogelijkheid om het eerste of tweede leerjaar (afhankelijk van de aantallen) op te splitsen voor de lessen 

NCZ. Dit schooljaar volgden 34 leerlingen van de 50 in het 1ste leerjaar zedenleer. 

 



 

De voorlopige telling met de extra lestijden zal eind maart 2024 kenbaar gemaakt worden door het 

ministerie van onderwijs via een dienstbrief.  

De personeelsformatie hangt af van de ingediende verlofstelsels. Deze moeten tegen 19 april 2024 

ingediend worden op het secretariaat.  

 

3. Pedagogische studiedagen en facultatieve verlofdagen 2024-2025 

Deze dagen werden met het schoolteam besproken om de personeelsvergadering van 26 februari 2024. 

Pedagogische studiedagen: 

OVSG heeft de vraag gesteld aan het ministerie van onderwijs om een extra studiedag te mogen inrichten 

voor de implementatie van “Leer Lokaal”. Leer Lokaal is het nieuwe geïntegreerde leerplan voor de 

basisschool. 

• Vrijdag 27 september 2024: 9.00 – 15.30 uur:  aan deze studiedag wordt een personeelsvergadering 

gekoppeld 

• Woensdag 29 januari 2025: 9.00 – 12.30 uur 

• Maandag 17 maart 2025: 9.00 – 15.30 uur 

Facultatieve verlofdagen: 

• Maandag 9 december 2024 

• Vrijdag 2 mei 2025: brugdag 

 

 

4. Stand van zaken renovatie van de school 

De bouwplannen zijn goedgekeurd door het schepencollege. Ook op financieel vlak heeft het college het 

licht op groen gegeven. 

Om een correct beeld te krijgen van het bouwbudget wordt er momenteel door de architecten een 

aanbestedingsdossier opgesteld. Dit dossier omvat een gedetailleerde berekening en oplijsting van alle 

benodigde materialen voor het realiseren van het project. Dit dossier moet ten laatste op 1 juli 2024 

goedgekeurd zijn door het schepencollege. De aanvang van de werken zijn voorzien voor de tweede helft 

van 2025. 

Er wordt in fases gewerkt: 

1. Zolder  

2. Huidige klassen van L5 en L6 

3. Gang L3 en L4 

De eerder voorziene draaitrap is door IGEAN afgekeurd omwille van de veiligheid. Ze zal vervangen 

worden door een gewone trap. Deze neemt meer plaats in beslag. Hierdoor dient het dak verhoogd te 

worden. Dit brengt een extra kostprijs met zich mee. 

De schepen van onderwijs meldt dat in GBS Maatjes de lift sinds kort in gebruik is genomen. Het 

personeel is hier heel enthousiast over. 

De directie hoopt dat de renovatiewerken volgens planning kunnen verlopen.  



 

 

5. Varia 

Licht kruispunt (Foxemaatstraat/Driehoekstraat) 

Armand deelt mee dat het probleem met het knipperlicht in de Foxemaatstraat opgelost is. Hij 

bedankt de schepen van onderwijs voor z’n bereidwillige medewerking hieraan. 

 

BOA-Decreet: 

De Vlaamse overheid streeft naar een geïntegreerd aanbod van buitenschoolse opvang en activiteiten. Dit 

wil zeggen dat alle lokale spelers (Onderwijs, Welzijn, Cultuur, Jeugd en Sport, ..) zo goed mogelijk samen 

werken.  

 

De directie van Muzarto vraagt aan de schepen van onderwijs of zij op de komende onderwijsraad 

uitgenodigd kan worden om het BOA-decreet toe te lichten. 

 

Zij stelt ook de vraag of Kadrie geïnteresseerd is hieraan mee te werken? Gaat de gemeente dit verder 

uitbouwen in de Kalmthoutse basisscholen? 

 

Ze hoopt dat de samenwerking tussen de scholen en Muzarto in werking kan treden in het schooljaar 

2025-2026.  

 

Voordelen: 

• Geen extra vervoer voor ouders. De activiteiten vinden plaats na schooltijd. 

• Meer leden voor Muzarto 

 

Stap 1= reeds gerealiseerd 

Voor- en naschoolse kinderopvang in alle Kalmthoutse basisscholen in handen van de buitenschoolse 

kinderopvang Ferm 

Stap 2: = nog uit te werken 

Buitenschoolse activiteiten organiseren onmiddellijk na schooltijd 

 


